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PROTOKÓŁ Nr XXXII/2022 
trzydziestej drugiej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 28 czerwca 2022 roku 

w Miejskim Ośrodku Kultury 

w Jezioranach przy ul. Konopnickiej 4 
 

Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XXXII sesję VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XXXII sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Na sekretarza obrad powołano Radnego Piotra Szunejko. 

Obrady rozpoczęto o godz. 11:00 zakończono o godz. 12:35. 

Porządek dzienny obrad: 

1.  Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

2. Raport o stanie Gminy Jeziorany za 2021 rok: 

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Jeziorany za 2021 rok, 

b) debata nad raportem, 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Jezioran. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Jeziorany za 2021 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki samorządu 

terytorialnego: 

1) wystąpienie Skarbnika Gminy, 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  

o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu gminy za 2021 rok, wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego, 

3) dyskusja: 

a) przedstawienie oceny sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Jeziorany za 2021 rok oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego - wystąpienie Przewodniczących Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, 
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b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza  

z wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

c) dyskusja Radnych nad sprawozdaniem finansowym, sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2021 rok wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego, 

4) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok, 

5) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu 

gminy za 2021 rok, 

6) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2021 

rok, 

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Jezioran  

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, 

2) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

3) wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie prowadzenia schronisk  

dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 

część na terenie gminy Jeziorany, 

4) wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami na terenie gminy Jeziorany, 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2032, 

6) zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

7) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Olsztyńskiego. 
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5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Przyjęcie protokołu XXXI sesji. 

 

Ad. 1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady: „"Dzień Dobry Państwu, witam na dzisiejszym posiedzeniu XXXII 

Sesji Rady Miejskiej w dzisiejszych warunkach pogodowych musimy sobie sprawnie z tym 

poradzić. Upał nie będzie nam ułatwiał naszej pracy, ale mam nadzieję, że wspólnie sobie  

z tym poradzimy. Serdecznie witamy przedstawicieli organu prowadzącego na czele z Panem 

Burmistrzem, witamy też Panią Sekretarz. Witam też nową osobę w naszym gronie  

w zastępstwie za Panią Skarbnik, Panią Justynę. Jestem pod wrażeniem merytoryczności na 

posiedzeniu Komisji, bardzo sprawnie Pani to przedstawiła, że Pani Kasia nie musi się 

martwić, że jak ma inne sprawy do załatwienia, Pani Justyna ze wszystkim sobie poradzi. 

Serdecznie witam Państwa Radnych na dzisiejszym spotkaniu. Panie Piotrze bardzo Pana 

przepraszam, niech Pan to potraktuje, że siadł Pan tam gdzie nie trzeba, ale na Sekretarza 

dzisiejszego posiedzenia powołuje Pana Piotra. Godnie Państwo zastępujecie doświadczoną 

Panią Teresę, ale dzisiaj trochę ze względów zdrowotnych nie może, ale myślę, że Pan Piotr 

sobie poradzi. Była to jedna z ostatnich Sesji, gdzie mieliśmy przyjemność wspólnie 

prowadzić. Proszę Państwa, zanim zaczniemy na początku chciałbym ze swej strony 

podziękować pracownikom MOK-u na czele z Panem Dyrektorem Mikołajem Boschem za 

fajną imprezę, która się ostatnio odbyła. Był to Wojewódzki Przegląd Kapel  

i Zespołów Śpiewaczych myślę, że podzielicie moją opinię. Impreza bardzo fajnie 

zorganizowana, fajnie przeprowadzona, dopisała pogoda. Uśmiechy na twarzach 

uczestników, wykonawców, świadczyło o tym, że nie na darmo ta impreza odbywa się co 

roku w Jezioranach. Uczestnicy lubią tu przyjechać, bo wiedzą, że będzie to profesjonalnie 

zrobione i że wszyscy będziemy się fajnie bawić. Gratuluje Panu Mikołajowi, pracownikom. 

Pozostając w tym temacie 5 czerwca impreza dla społeczności naszej lokalnej, organizowana 

przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jezioranach. Festyn z okazji Dnia Dziecka, moc atrakcji, 

zaprezentował się zespół, który u nas gra KKS Olsztyn, były konkury, były zawodniczki, były 

atrakcje dla dzieci przygotowane przez pracowników OSiR-u. Ten dzień też mieszkańcy 

mogli fajnie spędzić. Cieszę się, że po tych dwóch latach pandemii, sprawnie to prowadzą, że 

potrafią coś przygotować dla naszych mieszkańców. Nasi mieszkańcy mają możliwość 

miłego, fajnego spędzenia czasu. Pamiętajcie Państwo, że to kosztuje dużo pracy 

pracowników i chciałbym na to zwrócić uwagę i serdecznie im podziękować. Dosyć gadania, 

przejdźmy do meritum naszego spotkania jest to temat bardzo ważny absolutorium dla 

Burmistrza, też bardzo ważne uchwały. Rozpoczynamy dzisiejszą Sesję, zabieramy się do 

pracy, myślę, że damy radę. Pierwszym elementem jest to, że muszę stwierdzić, że na 

podstawie listy obecności posiadamy quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Niezmiernie mnie to cieszy ta dzisiejsza frekwencja, niestety niektórzy Radni z przyczyn 

zdrowotnych, tu mam na myśli Pana Mariusza. Mam nadzieję, że niedługo go zobaczymy  

i zasili nasze grono. Przejdźmy do pierwszego punktu, otwarcie i akceptacja obrad. Czy 

Państwo macie uwagi co do porządku obrad? Nie widzę, nie słyszę, rozumiem, że wyrażacie 
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akceptacje i ten porządek obrad mamy zachowany. Przejdźmy do realizacji punktu 2 do 

raportu o stanie Gminy Jeziorany za 2021 rok. Proszę o krótkie przedstawienie raportu za 

ubiegły rok." 

 

Ad. 2. Raport o stanie Gminy Jeziorany za 2021 rok: 

 

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy Jeziorany za 2021 rok, 

 

Pani Danuta Zawolska - Sekretarz Gminy: Raport o stanie gminy Jeziorany za rok 2021 r. 

został przedłożony Zarządzeniem Nr 37/2021 Burmistrza Jezioran z dnia 30 maja 2022 r. 

Większość informacji przedstawionych w Raporcie można było śledzić  na bieżąco przez cały 

rok w Biuletynie Informacji Publicznej, gdzie tematycznie wprowadzano informacje 

wytworzone w Urzędzie Miejskim i podległych jednostkach. W Raporcie natomiast ujęto: 

najważniejsze informacje finansowe dotyczące kondycji finansowej Gminy, strukturę 

dochodów i wydatków, stanu zadłużenia, wykonanie najważniejszych zadań inwestycyjnych 

zrealizowanych w 2021 r., realizację Funduszu sołeckiego przez poszczególne sołectwa, 

informacje o stanie mienia komunalnego Gminy, politykę przestrzenną, czyli stan i zmiany 

studium zagospodarowania przestrzennego w ostatnich latach oraz planów zagospodarowania 

przestrzennego. (Gmina posiada plany zagospodarowania dla 19 obszarów - uchwalono 

kolejne dwa plany dla terenu położonego przy ul. Mickiewicza i ul. Łąkowej oraz przy  

ul. Sienkiewicza i Wolności), posiadane programy określające kierunki rozwoju Gminy, które 

również są wymagane  przy ubieganiu się o środki finansowe z programów operacyjnych, 

Przedstawiono Lokalny Program Rewitalizacji Gminy Jeziorany na lata 2016-2025, Program 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2017-2021, Plan wykorzystania 

zasobu nieruchomości gminnych, Informację o Gminnej ewidencji zabytków miasta i gminy 

Jeziorany. Ujęto również: najważniejsze informacje o ochronie środowiska, w tym podjęte 

działania w zakresie utrzymania zieleni, informację o ochronie zwierząt, gospodarce 

odpadami oraz realizacji programu likwidacji Barszczu Sosnowskiego, w ramach polityki 

społecznej przedstawiono obowiązujące programy: Gminny Program profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2021, 

Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie na lata 2021-2026, Gminny Program Wspierania Rodziny dla Gminy Jeziorany na 

lata 2019-2021, Wieloletni program osłonowy w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2019-2023, w ramach bezpieczeństwa publicznego i ochrony 

przeciwpożarowej stan Ochotniczej Straży Pożarnej i jej działania, przedstawiono wszystkie 

podjęte w 2021 r. przez Radę Miejską uchwały, podjęto 77 uchwał, współpracę ze 

stowarzyszeniami, między innymi: ze Związkiem Gmin Warmińsko - Mazurskim, 

Stowarzyszeniem Olsztyński Obszar Aglomeracyjny, Lokalną Grupą Działania „Warmiński 

Zakątek”. W Raporcie przedstawiono również najważniejsze informacje o działalności 

jednostek organizacyjnych gminy: Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, Oświaty, 

Miejskiego Ośrodka Kultury, Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz Ośrodka Sportu  

i Rekreacji. Dziękuję." 
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b) debata nad raportem, 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Kto z Państwa chciałby głos? Nadmienię, że na 

temat tego raportu rozmawialiśmy dziś na posiedzeniu Komisji dość dogłębnie. Dobrze, jeśli 

nie ma więcej uwag przystąpmy do procedowania uchwały udzielenia wotum zaufania dla 

Burmistrza. Przeczytam projekt uchwały." 

 

     c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Jezioran 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Radnych o przystąpienie do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

 

podjęła uchwałę Nr XXXII/273/22 w sprawie udzielenia  

wotum zaufania Burmistrzowi Jezioran,  

która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przejdziemy teraz do 

realizacji punktu 3, to jest rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2021 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki 

samorządu terytorialnego. pierwszy punkt, poproszę o wystąpienie Skarbnika Gminy." 

 

Ad. 3. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Jeziorany za 2021 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego: 

 

1) wystąpienie Skarbnika Gminy 

 

Pani Justyna Żywicka - Skibel - Zastępca Skarbnika Gminy: "Sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Jeziorany za 2021 rok przyjęto Zarządzeniem Burmistrza Nr 30/2022 z dnia 

21 kwietnia 2022 roku i przedstawia się następująco: dochody zostały wykonanie na kwotę  

57 328 510,43 zł. Wydatki zostały wykonane na kwotę 53 900 781,74 zł. Wykonanie budżetu 

za 2021 rok zamknęło się nadwyżką w wysokości 3 427 728,69 zł. Dochody bieżące  

42 443 577,46 zł, z czego dotacje i dochody celowe 12 661 341,20 zł, subwencja ogólna  

14 745 242,00 zł, udziały w podatkach PIT i CIT 4 565 208,45 zł, wpływy z podatków i opłat 

8 821 621,94 zł, pozostałe dochody bieżące 1 650 163,87 zł. Dochody majątkowe wyniosły 

14 884 932,97 zł, z czego dochody z majątku 860 514,10 zł. Dotacje i środki na inwestycje  

14 024 418,87 zł. Wydatki bieżące wyniosły 39 083 329, 00 zł, z czego na oświatę  
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i wychowanie 11 210 316,76 zł, na rodzinę 10 832 141,16 zł, administracja publiczna  

5 127 481,06 zł, gospodarka komunalna i ochrona środowiska 2 861 455,08 zł, pomoc 

społeczna 2 638 640,08 zł, pozostałe wydatki bieżące 6 413 294,86 zł. Wydatki majątkowe 

wyniosły 14 817 452,74 zł, z czego drogi publiczne gminne 10 338 421,12 zł, infrastruktura 

wodociągowa 1 730 208,27 zł, urzędy gmin 1 658 944,00 zł, gospodarka ściekowa  

508 432,54 zł, gospodarka gruntami i nieruchomościami 182 510,10 zł, obiekty sportowe  

97 354,49 zł. Informacje o stanie mienia komunalnego zawiera załącznik Nr 3.11 do 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok. Dziękuję bardzo." 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Kto z Państwa chciałby zabrać głos, ma jakieś 

pytania. Jeżeli nie, to proszę o przedstawienie opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Olsztynie o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu gminy za 2021 rok, wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego." 

 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu 

Burmistrza z wykonania budżetu gminy za 2021 rok, wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego 

 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2021 

rok, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

3) dyskusja  

 

a) przedstawienie oceny sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Jeziorany za 2021 rok oraz informacji o stanie mienia komunalnego - wystąpienie 

Przewodniczących Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuje bardzo. Przechodzimy do kolejnego podpunktu mianowicie 

do przedstawienie oceny sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Jeziorany za 2021 rok oraz informacji o stanie mienia komunalnego - wystąpienie 

Przewodniczących Komisji. Może pierwszego o odczytanie poprosiły Przewodniczącego 

Komisji Oświaty." 

Pan Józef Kaniuga - Przewodniczący Komisji Budżetu: "Jedna opinia będzie." 

Przewodniczący Rady: "Jedna wspólna. Dobrze. Proszę bardzo." 

Pan Józef Kaniuga - Przewodniczący Komisji Budżetu przedstawił wspólną opinię Komisji 

Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, jak również Komisji Oświaty, Kultury, 
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Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych o sprawozdaniu finansowym za 2021 rok, która 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Panie Burmistrzu, chyba to wygląda dobrze. Proszę 

teraz o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania 

budżetu gminy za 2021 rok." 

 

b)  przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu 

gminy za 2021 rok. 

 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy odczytała opinię Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Jezioranach z dnia 31 maja 2022 roku dotyczącą wykonania budżetu Gminy 

Jeziorany za 2021 rok, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

c) dyskusja Radnych nad sprawozdaniem finansowym, sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Jeziorany za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Otwieram teraz dyskusję, kolejny podpunkt 

dyskusja Radnych nad tym sprawozdaniem, czy Państwo chcielibyście jeszcze raz zabrać 

głos? Nadmienię po raz kolejny, że to było dość dogłębnie przedyskutowane na posiedzeniu 

obu Komisji, padło wiele różnych pytań. Debata była dość aktywna, ale może Państwo 

chcielibyście coś jeszcze dodać od siebie. Pozwólcie Państwo, że może ja od siebie jedno 

zdanie. Jedną z wielu pozytywnych rzeczy w sprawozdaniu, które zostało dzisiaj 

przedstawione to jest to, że w ciągu ostatnich trzech, czterech lat ciśnie się taki wniosek jeden 

i to jest fakt, że dochody wzrastają, wydatki wzrastają, a zadłużenie naszej Gminy też rośnie, 

o tym nie ma co dyskutować, ale nie w takim tempie jak to jest przy dochodach i wydatkach. 

W minimalnym stopniu patrząc ile jest wykonywanych inwestycji. Myślę, że to jest taka dość 

bezpieczna, tym bardziej, że patrząc na sprawozdanie z poprzedniego kwartału, że zadłużenie 

troszeczkę spadło. Mimo różnych zawirowań gospodarczych w naszym kraju, sytuacje jakie 

mają samorządy jest to taki promyk pozytywny i nasze inwestycje uda się zrealizować. 

Poziom dochodów wzrasta, a zadłużenie utrzymuje się mniej więcej na tym samym poziomie. 

To jest takie duży plus tej całej sytuacji. Jeśli Państwo pozwolicie przejdziemy do kolejnego 

punktu do przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Jezioran z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok." 

4) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi  

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok, 

 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Jezioranach w sprawie udzielenia Burmistrzowi Jezioran absolutorium za 2021 

rok, który stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi  

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok" 

5) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej                          

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok, 

 

Sekretarz Gminy - Danuta Zawolska odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Olsztynie o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu 

wykonania budżetu, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

6) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2021 rok, 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Panie Burmistrzu, jak tam nastawienie przed tymi 

dwoma uchwałami?" 

Pan Maciej Leszczyński - Burmistrz Jezioran: "Dobrze." 

Przewodniczący Rady: "Wszystkie punkty na niebie wskazują, że powinno być dobrze, ale 

kto wie, kto wie. Dobrze proszę Państwa przystąpmy do kolejnego punktu podjęcie uchwały 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Jeziorany za 2021 rok i o odczytanie poproszę Pana 

Przewodniczącego." 

Pan Jacek Ciborski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Kto z Państwa chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę przystąpmy 

do głosowania." 

Po odczytaniu projektu uchwały, przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział  

10 radnych. 

Rada w wyniku głosowania przy 10 głosach „za” (10 obecnych radnych). 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

podjęła uchwałę Nr XXXII/274/22 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia  

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Jeziorany za 2021 roku, 

stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu. 
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7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Jezioran z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Proszę Państwa po tak 

długiej debacie na temat opinii, wniosków, ocen i tak dalej. Przed nami taka wisienka na 

torcie. Zajmiemy się procedowaniem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Jezioran z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok. O przedstawienie tej 

uchwały proszę Panie Piotrze." 

Radny Piotr Szunejko odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Czy może ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Cóż 

za chwilę wszystko się stanie jasne. Przystąpmy do głosowania." 

Przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 10 radnych. 

Rada w wyniku głosowania przy 10 głosach „za” (10 obecnych radnych). 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

podjęła uchwałę Nr XXXII/275/22 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Jezioran 

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok 

stanowiącą załącznik nr 11 do protokołu. 

 

W związku z powyższym Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Jezioranach stwierdził, że Rada Miejska w Jezioranach udzieliła  

Panu Maciejowi Leszczyńskiemu – Burmistrzowi Jezioran absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Jeziorany za rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady: "Panie Burmistrzu zapraszamy. Proszę Państwa, Panie Burmistrzu, te 

kwiatki są w podziękowaniu od Radnych za to, co się stało przed chwilą uchwalenie budżetu, 

za tą sytuację w gminie jaką mamy. Są one też dla wszystkich pracowników, którzy Państwu 

podlegają, suma tej zespołowej pracy dały efekt jaki mamy. Sprawa jest prozaiczna nie 

zmieścimy wszystkich w tej sali. Gratulacje i wszystkiego najlepszego w imieniu Rady." 

Pan Maciej Leszczyński - Burmistrz Jezioran: "Panie Przewodniczący, moi drodzy Radni, 

my w urzędzie stanowimy jedną wielką rodzinę. Państwo do tej rodziny również należą. Do 

tej rodziny należą wszyscy nasi mieszkańcy. Wszyscy podkreślam, bez względu na to, czy ci 

którzy czasami się złoszczą na mnie, bo czegoś tam nie jestem w stanie zrealizować. 

Chciałbym, żebyście Państwo wiedzieli, że my idziemy konsekwentnie do celu, to jest praca 

nas wszystkich, wszystkich naszych pracowników, całej tej naszej rodziny. To, że Państwo  
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w tym wszystkim nam pomagają, wzmacniają jest nam niezmiernie miło. Dzisiaj pod 

nieobecność Pani Skarbnik, chciałbym powiedzieć bezpośrednio do Pani, Pani Kasiu, że 

jesteśmy z Panią, że czekamy na Panią i chciałbym podziękować Pani Sekretarz, Pani 

Justynce, która tak ładnie sobie poradziła z tym wszystkim. Chciałbym, żebyście Państwo 

wiedzieli, że jesteśmy zdeterminowani do tego, żeby robić jak najwięcej rzeczy, które mają 

służyć naszym mieszkańcom i na tym nie poprzestaniemy. Czyli ten rok jest dla nas jednym  

z wielu, gdzie idziemy konsekwentnie do tego, co chcemy zrealizować. Mamy pomysł na 

naszą Gminę, na nasze Jeziorany. Także wszystkiego dobrego życzę Państwu. Dziękuję za 

zaufanie. Dziękuję za wsparcie jest nam bardzo potrzebne. Czasami są trudne momenty, ale 

wiemy również, że Państwo jesteście z nami. Tradycyjnie chciałbym podziękować Pani Ani, 

która jest tutaj z nami, dla Pana Łukasza. Drodzy Państwo, tak żeby optymistycznie 

chciałbym, żebyście Państwo uczestniczyli dzisiaj o godzinie 18:00 w naszym kościele jest 

konferencja Ojca Adama Szustaka i będzie nam bardzo miło, jeżeli Państwo przyjdą, 

wysłuchają. Otwiera też oczy na to naszym mieszkańcom, wszystkim w Polsce jak należy 

podchodzić do siebie, do wiary, do innych, to są bardzo, bardzo fajne konferencje. Zapraszam 

serdecznie. Wszystkiego dobrego." 

Przewodniczący Rady: "Proszę Państwa, żeby troszeczkę nam emocje opadły ogłaszam  

5 minut przerwy."    

Po przerwie. 

Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, 

 
Przewodniczący Rady: "Nie było tylko sprawozdanie z wykonania budżetu, czy 

absolutorium, ale też sprawy bieżące, które też są ważne, wpływają na poziom życia 

mieszkańców. Po to, żeby wszystkim żyło się lepiej, łatwiej i przyjemniej. Taką mam 

nadzieję. Dobrze, przechodzimy do realizacji punktu 4, podjęcie uchwał różnego typu i tak 

jako pierwsza uchwała. Projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. Pozwólcie 

Państwo, że przedstawię projekt uchwały. W porównaniu ze zmianami w budżecie tak jest 

krótka." 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę 

przystępujemy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 
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podjęła uchwałę Nr XXXII/276/22 w sprawie wymagań, jakie powinien 

spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Kolejny punkt w tym 

punkcie, kolejna uchwała i o przeczytanie projektu uchwały proszę Pana Przewodniczącego." 

 

2) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Czy ktoś by z Państwa chciał zabrać głos? Jeżeli 

nie, to przystępujemy do głosowania."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

podjęła uchwałę Nr XXXII/277/22 w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

3) wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie prowadzenia schronisk  

dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych  

i ich część na terenie gminy Jeziorany, 

 
Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Kolejna uchwała." 
 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę 

przystępujemy do głosowania." 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

podjęła uchwałę Nr XXXII/278/22 w sprawie wymagań jakie powinien  

spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia  

na prowadzenie działalności w zakresie prowadzenia schronisk  

dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok  

zwierzęcych i ich część na terenie gminy Jeziorany,  

która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 
 

4) wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami na terenie gminy Jeziorany, 

 
Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. O odczytanie kolejnego 

projektu uchwały proszę Panie Piotrze." 

Radny Piotr Szunejko odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Czy chcielibyście się odnieść do projektu tej 

uchwały? Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu)                                                                                                                                                                

 

podjęła uchwałę Nr XXXII/279/22 w sprawie wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami na terenie gminy Jeziorany,  

która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Kolejna propozycja 

uchwały i o przeczytanie kolejnej propozycji uchwały poproszę Pana Przewodniczącego." 

 

 5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2032, 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Czy Państwo chcielibyście zabrać głos? 

Spodziewałem się tego, bo na posiedzeniu obu Komisji były omawiane te uchwały, tak samo 

zmiany w budżecie Pani Skarbnik dogłębnie omówiła przedstawiła fakty. Także to wszystko 

było dokładnie omówione. W związku z powyższym, skoro nie macie Państwo więcej pytań, 

sugestii, to przystępujemy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XXXII/280/22 w sprawie zmiany Wieloletniej  

Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2022 - 2032,  

która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję. Uchwała została przyjęta. Przed nami projekt kolejnej 

uchwały. Pozwólcie Państwo, że przedstawię go." 

 6) zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Czy może ktoś z Państwa chciałby coś dodać? Jeżeli nie, to proszę 

przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XXXII/281/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

która stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Widzę, że dzisiaj jesteśmy jednomyślni. Uchwała 

została przyjęta. Przed nami ostatni punkt bloku uchwał i o odczytanie projektu poproszę 

Pana Piotra." 

 

7) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Olsztyńskiego. 

 

Radny Piotr Szunejko odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuje bardzo, to już po raz ostatni, kto z Państwa chciałby zabrać 

głos jeszcze? Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 7 głosów "za", 2 głosy 

"przeciw", 1 głos "wstrzymujący się" 

  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XXXII/282/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

na rzecz Powiatu Olsztyńskiego, 

która stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuje bardzo. Uchwała została przyjęta. Tym samym 

wyczerpaliśmy porządek punktu 4 bloku uchwał. Przed nami kolejny punkt proszę  

o Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami." 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

Pani Danuta Zawolska - Sekretarz Gminy: "Sprawozdanie z działalności między Sesjami. 

Informacja ze sprzedaży mienia: Sprzedano: nieruchomość składającą się z działki 

oznaczonej numerem geodezyjnym 104/23 o powierzchni 1 030 m
2
 położoną w obrębie 

Pierwągi za kwotę 15 406 zł osobie fizycznej w przetargu ustnym nieograniczonym, działkę 

nr 313/7 o pow. 1 199 m
2
 wraz z udziałem w wysokości 25/100 w działce nr 313/6  

o pow. 539 m
2
 położoną w obrębie miasta Jeziorany w przetargu ustnym nieograniczonym za 

kwotę 55 104 zł osobom fizycznym. Wykonane zadania gospodarcze: 1. Przeprowadzono 

prace remontowe przy świetlicy wiejskiej w Tłokowie (wykonano odpływ wody deszczowej, 

poprawiono polbruk, wylano schody) 2. Wymieniono uszkodzone dachówki na dachu 

świetlicy w Studziance. 3. Przeprowadzono naprawę drogi Derc – Krokowo. 4. Wykonano 

przepust drogowy o długości 12 m w miejscowości Kol. Krokowo. 5. Udrożniono przepust 

drogowy w Tłokowie oraz rurociąg drenarski w Jezioranach Kol. 6. Przeprowadzono naprawę 

dróg masą asfaltową Jeziorany – Miejska Wieś na długości 4 km. 7. Wycięto 4 brzozy przy 

drodze w Polkajmach. 8. Przeprowadzono wycinkę krzaków: na działce gminnej  

w Jezioranach ul. Nadbrzeżna, przy drodze kol. Radostowo, przy drodze Jeziorany – Miejska 

Wieś. 9. Przeprowadzono prace porządkowe w fosie. 10. Przeprowadzono prace 

pielęgnacyjne przy zakładaniu trawników,  nasadzenia krzewów i drzewek na terenie miasta. 

11. Wykoszono: skarpy przy rzece Symsarna w Jezioranach, cmentarz ewangelicki  

w Jezioranach, trawy przy ul. Parchimowicza oraz przy ul. Sienkiewicza, skarpy przy drodze 

Jeziorany – Tłokowo, place gminne we Franknowie. 13. Wycięto barszcz Sosnowskiego  

w Wójtówku, Modlinach, Wilkiejmach, Ustniku, Franknowie, Kramarzewie. 14. Wykoszono  

pobocza dróg gruntowych: Wójtówko – Modliny – Potryty, Potryty – Wilkiejmy – Ustnik, 

Studnica – Potryty, Tłokowo – Kramarzewo – Piszewo, Franknowo – Kramarzewo, 

Franknowo – Polkajmy, Franknowo – Wola Szlachecka, Franknowo – Modliny, Jeziorany – 

Miejska Wieś – Zerbuń, Zerbuń – Kiersztanowo Kol., Miejska Wieś – Żardeniki, Jeziorany – 

Lekity – Kalis, Krokowo – Lamkowo, Krokowo – Kostrzewy. Zawarte umowy: W dniu  

13 kwietnia 2022 r. zawarto Porozumienie z Wojewodą Warmińsko - Mazurskim w zakresie 

powierzenia zadania z zakresu administracji rządowej dotyczące obowiązku utrzymania 

grobów i cmentarzy wojennych na terenie Gminy; tj, wykonywania bieżących prac 

remontowo - konserwacyjnych i porządkowo - pielęgnacyjnych oraz współpracy  

z Wojewódzkim Urzędem Ochrony Zabytków w zakresie opieki nad grobami i cmentarzami 
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wojennymi wpisanymi do rejestru zabytków. Wojewoda zobowiązał się do udzielenia Gminie 

dotacji w kwocie 3 800 zł. Termin realizacji zadania do 31 grudnia 2022 r. W dniu 17.05.22 r. 

zawarto porozumienie ze Skarbem Państwa - Komendantem Miejskim Państwowej Straży 

Pożarnej w Olsztynie w sprawie przekazania środków finansowych w wysokości 5 000 zł  

z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo - gaśniczego 

dla Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie. Gmina przekazała na 

rachunek bankowy Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej 

środków finansowych w wysokości 5 000 zł. Realizacja zadania nastąpi do 31 grudnia 2022 r. 

Dziękuję." 

 

Ad. 6. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuje bardzo. Przed nami już przedostatni punkt dzisiejszego 

posiedzenia wolne wnioski i zapytania. Proszę Panie Stanisławie." 

 

Radny Stanisław Kawecki: "Nie zabierałem wcześniej głosu, więc parę słów chciałbym 

powiedzieć." 

 

Przewodniczący Rady: "Może Panu usiąść, jak Panu będzie wygodniej." 

  
Radny Stanisław Kawecki: "Na pewno jako społeczeństwo, jako kraj możemy być dumni o to 

jak odnieśliśmy się do agresji na Ukrainę i dla pomocy dla mieszkańców. Mam nadzieję, że 

będzie sytuacja podobna jak na linii Polska - Węgry. W 1939 roku Węgrzy udzielili pomocy 

jak Polacy uciekali i od tamtej pory możemy mówić, że mamy naród, który jest naszym 

przyjacielem. Mam nadzieję, że stosunki z Ukrainą też unormują się na dłuższy czas. Na 

pewno troszkę mnie martwi przy dyskusji w mediach takie szukanie na siłę wrogów na 

zachodzie, nie mamy jednego na wschodzie, w tym momencie pokazał swoje oblicze. Nie 

możemy się wdać w dyskusję, że wrogów mamy gdzieś indziej. Taka rzecz bardzo 

przyziemna, to są gawrony wokół cmentarza w Jezioranach i troszkę w wąwozie, tutaj między 

parkiem a gminą. Przyjrzałem się w tym roku tej sprawie, bo to przeszkadza mieszkańcom 

tym, którzy chodzą na piechotę od strony miasta na cmentarz trochę to przeszkadza i ci, 

którzy mają z tej strony groby. Te gawrony brudzą wszędzie, to jest taka loteria." 

Przewodniczący Rady: "Panie Stanisławie ta sprawa była wielokrotnie poruszana  

u Burmistrza." 

Radny Stanisław Kawecki: "Właśnie o to chodzi i nie chodzi o to, żeby te gawrony 

zniszczyć, czy zabijać. Chodzi o to, żeby w końcu wprowadzić u nas odstraszanie takie, jakie 

jest zrobione w szeregu miejscowości. Ja tak z początku zastanawiałem się, czy jest to trochę 

zaniechanie, bo zobaczyłem, że jest wielu miłośników gawronów. Nie zdają sobie sprawy  

z tego, że gawrony straszenie zapaskudzają tą okolicę i zabrudzają groby. Jeśli się 

przysłuchać, to słychać tylko głos gawronów nie słychać głosu innych ptaków. Musimy się do 

tego przymierzyć, być może trzeba rozmawiać z miłośnikami gawronów, bo ten problem 

musimy rozwiązać. Jeżeli ktoś ma groby z tego końca cmentarza i te gawrony mu 

systematycznie dzień w dzień paskudzą, albo raz, czy drugi, trzeci taka niespodzianka na 

głowę spadnie, jak będzie szedł na cmentarz, to być może zmieni zdanie. My musimy do tej 

rzeczy przygotować się, odstraszanie sokołem." 

Przewodniczący Rady: "Panie Stanisławie proszę porozmawiać z Panem Burmistrzem, on ma 

odpowiednie narzędzie i w tej kwestii najlepszą osobą będzie Pan Burmistrz." 



16 

Radny Stanisław Kawecki: "Niewątpliwie od działania jest Pan Burmistrz, tylko kwestia 

tego, czy z naszej strony będzie wsparcie i zainteresowanie, czy nie i będziemy udawali, że 

nic nam na głowy nie leci i inne ptactwo z okolicy cmentarza, czy parku jest odstraszone. To 

na tyle. Teraz zaczął się remont placu, a raczej przebudowa placu w centrum miasta. Na 

pewno słychać pojedyncze głosy, że nie będzie tam parkingu i co my teraz poczniemy? Nie, 

to jest szansa kiedy plac w centrum miasta może dostać swoją rangę i nie wiem, czy warto 

zaniechać przebudowy i zmienić sposób użytkowania i wsłuchać się w głos kilku osób. Na 

pewno i dzisiaj jak się rozmawiało o budżecie za rok miniony i jak się patrzy co się teraz 

dzieje na ulicach, na pewno można czuć zadowolenie z tego, że miasto z miesiąca na miesiąc 

nam pięknieje. Rozmawialiśmy to tym lat ładnych kilka i teraz systematycznie miesiąc po 

miesiącu, rok po roku Jeziorany są zmieniane. Czasami człowiek łapie się na tym, że tak ma 

być i już i nie doceniamy tego, co jest zrobione. Nie zabierałem wcześniej głosu w dyskusji 

nad budżetem i absolutorium, ale zapadło mi w myśl kilka słów, które były w opinii naszej 

Komisji Rewizyjnej otóż przy realizacji budżetu Burmistrz kierował się zasadą celowości, 

oszczędności, legalności, rzetelności i gospodarności, to jest efekt tego, że za ta niewielką 

ilość pieniędzy, którą dysponujemy można zrobić tak dużo inwestycji. Każda inwestycja jest 

przemyślana, celowa, jest znaleziony sposób na przeprowadzenie inwestycji, żeby za taką 

ilość pieniędzy zrobić jak najwięcej inwestycji. Nie odfajkować swoje, ja zrobiłem jedną 

może dwie inwestycje i wystarczy. Nie, tych inwestycji jest całe mnóstwo. Ja z racji tego, że 

troszkę po Europie pojeździłem, widziałem miasteczka takie, jak Jeziorany, czy Gminy 

okalające nas, jak Lidzbark, czy Biskupiec, gdzie mówię konkretnie o Chorwacji kraj, który 

nie na darmo wszedł do Unii, sam plac i kilka budynków w centrum jest wyremontowanych,  

a na wszystkie dróżki, czy do końca Kajki, czy Wipsowskiej, czy w stronę Kolejowej są 

ścieżki jezdne, gdzie jest mnóstwo gruzu, mnóstwo dziur. U nas tego wszystkiego nie ma,  

u nas o czymś takim zapomnieliśmy." 

Wiceprzewodniczący Rady: "Myśmy to wszystko przeszli w 1991 roku." 

Radny Stanisław Kawecki: "Tak, my tego nie musieliśmy przechodzić, to jest wspaniała 

rzecz, która nam się przytrafiła, ale druga rzecz, to w ciągu tych 30 lat systematycznie pewne 

rzeczy są robione. Pamiętam Jeziorany z lat 90, kiedy w dużej mierze bycie Burmistrzem 

polegało na wydawaniu tego, co pozostawało z poprzedniego okresu. Udało się sporo 

wyremontować, chociaż te kamieniczki przy kościele. To systematyczne działanie z roku na 

rok przynosi efekty coraz większe, bo tak, jak się teraz przyglądam na wodociągi, czy inne 

inwestycje chociażby drogi, tych inwestycji możemy wykonać dużo, dużo więcej. Co można 

było zrobić w latach 90 biorąc pod uwagę tą ilość pieniędzy, którą żeśmy dysponowali, co 

czwarto, co piąta inwestycja by zaistniała. Jeżeli robimy inwestycje ze środków unijnych sami 

damy 10%, 20%, a 25% to dużo i gdyby przyszło pracować tylko na naszych pieniądzach 

tych inwestycji byłoby dużo, dużo mniej i Jeziorany byłyby w innym miejscu. Miałem 

możliwość przejrzenia zdjęć Jeziorany z lat 70, z lat 80, to jest zupełnie inne miasteczko, niż 

to, na które dzisiaj patrzymy. Dziękuję." 

 

Ad.7. Przyjęcie protokołu XXXI sesji. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo za przybliżenie historii naszego miasta. Czy ktoś  

z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to kolejny punkt mamy wyczerpany. 

Został nam jeszcze jeden punkt przyjęcie protokołu XXXI sesji. Proszę bardzo o wyrażenie 

opinii."      
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu) 

 

Przyjęto Protokół XXXI Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję. Protokół został przyjęty. Proszę Państwa póki jeszcze 

zakończymy nasze dzisiejsze posiedzenie, ja chciałbym wrócić do początku naszego 

dzisiejszego spotkania do podziękowań, które kierowałem do różnych instytucji. W tym 

miejscu chciałbym skierować gro podziękowań dla Państwa Radnych, którzy jak co roku, 

Rada Miejska ufundowała nagrody we wszystkich placówkach oświatowych naszej Gminy 

dla wyróżniających się uczniów w każdej placówce oświatowej. Dziękuję Pani Teresko, że 

reprezentowała nas Pani w Szkole Podstawowej we Franknowie, dziękuję Panu 

Przewodniczącemu za reprezentowanie nas w Szkole Podstawowej w Radostowie, był też 

nasz reprezentant w Szkole Ponadpodstawowej. Także za to Państwu serdecznie dziękuję. 

Dziękuję za dzisiejsze posiedzenie przy tej temperaturze, zdaję sobie sprawę, że dość trudne 

to było, ale doskonale Państwo sobie poradziliście. Dziękuję pracownikom organu 

prowadzącego, za udział, za merytoryczne przedstawienie wszelkich kwestii związanych  

z różnego rodzaju uchwałami, a także naszej obsłudze technicznej, Panom informatykom. 

Pani Ani za to, że to tak sprawnie poszło, to głównie zasługa jej i jej pracy. Cóż zamykam 

posiedzenie XXXII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach i dziękuję bardzo."  

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XXXII Sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona. 

 

 

 

         Protokołowała                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

  /-/ Anna Brakoniecka                 /-/ Andrzej Szuwalski 


